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Egyszerűsített jegyzőkönyv 

 
Készült Biatorbágy Város Képviselő-testület Oktatási Bizottság 2011.november 28-án 1520 órakor 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  
 Fekete Péter, bizottsági elnök 
 Koleszár Kázmér, bizottsági tag (1530-kor érkezett) 
 Molnárné Czeglédy Gerlinda Cecília, bizottsági tag  
 Tóthné Gyarmati Magdolna, bizottsági tag 
 Szakadáti László, alpolgármester 
Meghívottak 
 Marx Árpád, iskolaigazgató  
 Korbuly Klára, PMAMI igazgatója 
 Palovics Teréz, Benedek Elek Óvoda vezetője  
 Rack Ferencné, a Német Kisebbségi Önkormányzat elnöke 
 Ihászné Pálfi Katalin, közoktatási szakértő 
 Márkusné Szanyi Rita, Biatorbágyi Általános Iskola  
 Bunth Erzsébet, Biatorbágyi Általános Iskola igazgatóhelyettese 
 Badacsonyiné Juhász Zsuzsanna, a Budaörsi Nevelési Tanácsadó vezetője 
 Pásztor Éva, a Benedek Elek Óvoda gyógypedagógusa 
 
Távolmaradását előre jelezte 
 Varga László, bizottsági tag 
 
Fekete Péter: Köszöntötte a bizottság tagjait és a meghívottakat. Megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes. Javasolja a kiküldött meghívó napirendjének elfogadását. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (3 igen,3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
napirend tárgyalását fogadta el: 
 
Napirend 
 
1) Biatorbágy Város Oktatásfejlesztési koncepciójával összefüggő kérdésekről 

 Oktatás szakmai fejlesztési lehetőségek 

 
1) Biatorbágy Város Oktatásfejlesztési koncepciójával összefüggő kérdésekről 

 Oktatás szakmai fejlesztési lehetőségek 

 
Ihászné Pálfi Katalin: Az oktatási bizottság november 14-ei ülésén is elhangzott, hogy az új 
köznevelési törvény tervezetének tükrében a város oktatási koncepciójához kapcsolódóan induljon 
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meg egy „műhelymunka” a törvénytervezet és a város közoktatási intézményeinek fenntartására, a 
képzési kínálat és intézményi szerkezet átmunkálására. Az oktatási bizottság elnöke a kérdések 
megbeszélésére hívta össze a mai, kibővített ülést. Az ülésre meghívást kaptak az oktatási 
intézmények szülői munkaközösségeinek elnökei is és Kiss Mihály biatorbágyi lakos, aki a XI. 
kerületi sportiskola igazgatója, a bizottság állandó meghívottja.  
 
 
Fekete Péter: Javasolja, hogy az oktatásszakértő által készített munkaanyagban található javaslati 
pontok alapján alakítsa ki a bizottság a véleményét. 
 
a) A bizottság egyhangú szavazással (3 igen, 3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
javasolja, hogy a Biatorbágyi Általános Iskola továbbra is önkormányzati fenntartásban 
működjön. 
 
Koleszár Kázmér bizottsági tag az ülésre megérkezett. 
 
b) A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
javasolja, hogy 2012. augusztus 1-jei hatállyal kerüljön szétválasztásra a Biatorbágyi Általános 
Iskola  úgy, hogy a német nemzetiségi képzés alkosson önálló intézményt. 

 
c) A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
javasolja, hogy az Biatorbágy Város Önkormányzata a 84/2010. (04.28.) sz. határozatában 
támogatott szülői kezdeményezés alapján, a tulajdonában lévő infrastuktúra használatának 
biztosításával és együttműködési megállapodás keretében anyagilag is támogassa  egy 
alapítványi fenntartásban működő, világnézetileg elkötelezett keresztény 8 évfolyamos iskola 
felmenő rendszerű létrehozását és működését.   
 
A nemzetiségi és az alapítványi iskola megalakulásával három pilléren nyugvó általános iskolai 
nevelést kínáló oktatási rendszer jöhet létre. 
 
d) A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
javasolja, hogy a többi gyermekkel, tanulóval együtt nem nevelhető, oktatható sajátos nevelési 
igényű tanulók szegregált csoportos oktatása kimenő rendszerben szűnjön meg, a feladat 
megállapodás alapján, más intézmény keretei között kerüljön ellátásra. 
 
 
e) A bizottság – 3 igen, 1 tartózkodás szavazás (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) – 
mellett elviekben támogatja a pedagógiai szakszolgálati feladatok ellátását biztosító önálló 
intézmény létrehozását. Kéri, hogy szükséges jogi, és pénzügyi kereteket, számításokat az oktatási 
szakértő készítse el. A szakszolgálatok tekintetében a logopédia, a fejlesztő pedagógia és a 
gyógytestnevelés feladatainak ellátására vonatkozzon a kimutatás. 
 
Koleszár Kázmér az üléstermet elhagyta. 
 
f) A bizottság egyhangú szavazással (3 igen, 3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
javasolja, hogy a bölcsődei, óvodai, általános iskolai, valamint az alapfokú művészetoktatási és 
pedagógiai szakmai szolgáltatási feladatok ellátására, közművelődésre a polgármesteri hivatalon 
belül önálló szervezeti egységet hozzon létre.  
 
Fekete Péter: a munkát megköszönte az ülést 18:15-kor zárta be. 
 
 

k.m.f. 
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 Fekete Péter  
 bizottsági elnök  
 
 


